
 

CDA nieuws april 2024 

De onderwerpen van deze april nieuwsbrief zijn besproken in de oordeelsvormende raad. De 

besluitvorming hierover is 16 mei as.   

 

Valkenswaardse Poort  

• De behandeling in de oordeelsvormende raadsvergadering toonde aan dat dé onderwerpen 

hierbij zijn: snelheid verkeer bij Florapark; de oversteekplaats bij Luikerweg/Dommelseweg/ 

Florapark en de bushaltes tegenover het Florapark. De CDA fractie is voorstander van een 

veilige wegovergang voor oa de schoolkinderen vanuit de Kromstraat,  Hierbij kunnen een 

verhoogd wegplatform, een zebrapad en een knipperlicht goede ondersteuning geven. Verder 

lijkt een verplaatsing van de bushaltes naar bv de Luikerweg niet haalbaar en is het voorstel 

goed omtrent de herinrichting van de parkeerplaatsen met een dubbel fietspad bij het 

Florapark. De besluitvorming in mei zal waarschijnlijk gepaard gaan met nog enige 

aanpassingen. De intentie is om dit jaar al met een gedeelte te starten.  

 

Bestemmingsplan Valkenstaete 

• De bouw van 81 nieuwe woningen voor oa sociale koop/huur is een goede zaak. Wel 
vraagt de CDA fractie nog aandacht voor parkeren in het openbaar gebied.      



 

Plan buitengebied 

• Reeds vele jaren loopt de afhandeling van ons buitengebied 2. Per saldo hebben de 

verschillende colleges er de afgelopen jaren een puinhoop van gemaakt. Per saldo 

komt dit college met het voorstel om het bestemmingsplan Buitengebied 2 te laten 

vernietigen. De juridische gevolgen daarvan werden in de oordeelsvormende raad nog 

niet helder aangegeven. Waarschijnlijk zal daarom ook dit voorstel niet zonder slag of 

stoot afgehandeld worden in de besluitvormende raad. Met name wordt er aandacht 

gevraagd voor de juridische gevolgen van de betrokken burgers.  

    

Nota Grondbeleid  

• Het college is een voorstander van een zgn dynamisch grondbeleid (afwachten waar  

de projectontwikkelaars mee komen!) De CDA fractie wil een zgn actief grondbeleid 

waarbij de gemeente zelf het initiatief neemt om gronden aan te kopen en 

planontwikkelingen te starten. Daarbij bouwt de gemeente niet zelf maar laat dit over 

(onder randvoorwaarden van de gemeente) aan derde partijen,  Op deze manier is een 

versnelling van woningbouw mogelijk en kan de gemeente invloed hebben op het type 

en de prijs van de nieuwe woningen (bv voor starters maar ook voor senioren).  

 

Beachveld en pumptrack  

• De CDA fractie is een voorstander van de aanleg van een beachveld en een 
pumptrack voor de jeugd. De locatie  bij sportpark Den Dries is prima.   



 

Reglement raadscommissie  

• De CDA fractie is een voorstander van de wijziging van het reglement dat 
Valkenswaardse burgers die niet op de kieslijst stonden op de recente 
gemeenteraadsverkiezingen, toch benoemd kunnen worden als burgercommissielid. 
Dit maakt de weg vrij om nog meer belangstelling te kweken voor toekomstige 
nieuwe raadsleden én de mogelijkheid om wat raadsvergadering praktijk op te doen.     

Vragen van leden/burgers 

• Dit jaar loopt de termijn van onze burgemeester Anton Ederveen af. De CDA fractie 
moet in april/mei haar mening geven hierover. De CDA fractie heeft een aantal 
reacties van leden ontvangen. Dank daarvoor.      

• Over vragen mbt specifieke onderwerpen die bij de gemeenteraad aan de orde 
komen maar ook andersoortige reacties, u bent altijd welkom om uw gedachten te 
delen met de fractie!     

De CDA-fractie.  


